
Vragen van de SP aan wethouder Voorink over de scooters op het stationsplein 

De SP heeft destijds vragen gesteld over de scooters op het stationsplein. Kan de wethouders 

aangeven welke maatregelen getroffen zijn om de scooters op die plek te weren en voldoende 

scootersplekken te realiseren. 

 


